
Aan: College van B&W Barneveld 

Betreft: vragen uitstel Groene Slinger  

Barneveld, maart 2023 

 

Geacht College, 

 

In 2017 heeft Voorthuizen in samenwerking met de gemeente een Dorpsvisie opgesteld.  

Daarin is een manifest opgesteld met waarden en een viertal thema’s aangegeven die de 

Voorthuizenaren belangrijk vinden. Het eerste thema waar een lokale werkgroep mee aan de 

gang ging, was het groener maken van het dorp. Daar is de Groene Slinger uit voort gekomen, 

waar in 2019 een Plan van Aanpak is gemaakt i.s.m. de gemeente1. Ook is er een 

Tussenrapportage van de voortgang2. Uit het laatste document en naar informatie van Plaatselijk 

Belang Voorthuizen kan geconcludeerd worden dat er een voorzichtig begin is gemaakt met de 

uitvoering.  

 

In de raadsvergadering van 8 februari 2023 bleek echter dat er in 2023 niet wordt geïnvesteerd 

in de Groene Slinger van Voorthuizen. Dit bleek niet overlegd met de eigenaren van de 

dorpsvisie Voorthuizen, Plaatselijk Belang Voorthuizen, noch met de werkgroep Groen die het 

plan voor de Groene Slinger ontwikkeld heeft. De reden zou zijn dat de Centrumvisie 

‘tegenstrijdigheden bevat ‘t.a.v. het autoluw maken van het centrum en dit eerst opgelost moet 

worden. Hierop heeft Plaatselijk Belang Voorthuizen een brief geschreven aan het college waarin 

zij aangeven dat een groot deel de Groene Slinger los van de Centrumvisie staat. Ook 

betwijfelen zij de ‘tegenstrijdigheden’ die genoemd worden in de Centrumvisie. Het antwoord 

van het college d.d. 16 februari 2023 roept echter vragen op.  

 

1. Is het college het met ons eens dat het niet consulteren van Plaatselijk Belang Voorthuizen 

over de uitvoering van de Groene Slinger geen recht doet aan de inzet van de vrijwilligers van 

Plaatselijk Belang Voorthuizen en de Werkgroep Groen van Voorthuizen?  

2. Is het college het met ons eens dat het Parkeer- en verkeerscirculatieplan centrum 

Voorthuizen een oplossing geeft in de aanbevelingen in 6.2 voor de zogenaamde 

‘tegenstrijdigheden’, namelijk te kiezen ‘voor een fasering, waarin eerst de Hoofdstraat en 

Koninginnelaan opnieuw worden ingericht conform de ambities van de Centrumvisie (met 

minimaal fietsstroken op de Hoofdstraat). In een later stadium kan dan op basis van de 

daadwerkelijke verkeersintensiteit benodigde aanvullende maatregelen of het toestaan van 

de beoogde ruimtelijke ontwikkelingen worden (her)overwogen’?  

3. Waarom wordt er geen vervolg gegeven aan de verdere uitvoering van de Groene Slinger, 

zoals eerder is afgesproken, op locaties die buiten het centrum vallen zoals bijvoorbeeld het 

Molenveen dat los van het centrum ontwikkeld kan worden?  

4. Doet deze manier van werken recht aan het feit dat de Groene Slinger eerder dan de 

Centrumvisie ontwikkeld is met een besluit van het (vorige) college om deze uit te voeren?  

5. Ziet het college op korte termijn mogelijkheden om (delen van) de Groene Slinger toch verder 

uit te voeren, zoals eerder is toegezegd en ook aangegeven wordt in het antwoord van het 

college aan Plaatselijk Belang Voorthuizen?  

6. Hoe ziet het college de rol van Plaatselijk Belang Voorthuizen in de uitvoering van de 

dorpsvisie?  

7. Is het college voornemens om in het vervolg wel in overleg te treden met Plaatselijk Belang 

Voorthuizen over de uitvoering van de dorpsvisie?  

 

Hartelijke groet, Elvia van den Berg, namens Pro’98 

 
1 Definitie en mogelijke aanpak Groene Slinger Voorthuizen, Bomenkaart, september 2019 
2 Deelgebieden Groene Slinger, september 2019/november 2020 


